
 
Zápis č. 8/2009 (42) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 1. 6. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel Ph.D., Ing. Miroslav 
Matýsek, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. 
Vladimír Gerlich , Bc. Ondřej Vrzal, Bc. Ludmila Novotná, Petr Peroutka (celkem 
9 členů AS ) 

Omluveni: Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D.,  
Hosté: Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše 
Bati ve Zlíně. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

5.  Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Bez připomínek 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Dr. Ostravský informoval o výsledcích předkola přijímacího řízení. Jednalo se o studenty, kteří 
absolvovali přípravný kurz z matematiky. Předkola se zúčastnilo celkem 31 studentů, z nichž 29 
prospělo u přijímací zkoušky.  
Dále pan proděkan Ostravský informoval o termínech řádného přijímacího řízení. (8.6.2009, 
9.6.2009). 
Dr. Sysala informoval o počtu přihlášek do doktorských studijních programů. 

ad 3) Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně. 
Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně byla projednávána na 
minulém zasedání AS FAI a poté na zasedání LK dne 21. 5. 2009. Se závěry jednání LK seznámil 
členy AS FAI předseda LK Dr. Pavel Navrátil. LK navrhla určovat výši stipendia studentům 
doktorských studijních programů jednou za rok a dále upravit výpočtový vzorec pro určení výše 
stipendia u studentů prvního ročníku doktorských studijních programů, tj. nastavit startovací 
podmínky. Legislativní komise dále doporučuje upřesnění původní věty přílohy č.1 ve směrnici 
SD 07/08 (Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB), která se dotýká kreditů za 
výuku doktorandů. Předseda AS FAI navrhl upřesnit výše zmiňovanou větu ve směrnici 
usnesením AS FAI. 
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Návrh usnesení AS FAI  42/1 
AS FAI schválil zpřesnění Přílohy č.1. Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně (SD 07/08). V části „Pedagogické a studijní aktivity“ se čtvrtá aktivita zpřesňuje na: 
„Zajištění výuky školicím pracovištěm v oboru disertační práce, max 10 kreditů v akademickém 
roce“.  

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 42/1 
AS FAI schválil zpřesnění Přílohy č.1. Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně (SD 07/08). V části „Pedagogické a studijní aktivity“ se čtvrtá aktivita zpřesňuje na: 
„Zajištění výuky školicím pracovištěm v oboru disertační práce, max 10 kreditů v akademickém 
roce“.  
 
Další připomínky a dotazy ze strany členů AS FAI nepadly. 
 
Návrh usnesení AS FAI  42/2 
AS FAI schválil Směrnici FAI doplňující Stipendijní řád UTB ve Zlíně. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 42/2 
AS FAI schválil Směrnici FAI doplňující Stipendijní řád UTB ve Zlíně. 
 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Prod. Ostravský uvedl důvody pro vypsání druhého kola přijímacího řízení, i když nejsou ještě 
známé výsledky prvního kola. Informoval o počtech přihlášek a o počtu studentů, které může 
FAI pro následující akademický rok přijat. 

Dále seznámil členy AS FAI se strukturou směrnice a  důležitými datumy. Navrhl posunout 
datum dodání maturitního vysvědčení až do 30. 9. 2009 (pozdější termín maturity u některé 
školy). Doc. Sysel upozornil, že pozdější datum by kolidoval se začátkem výuky v zimním 
semestru. Členové AS FAI doporučili ponechat datum odevzdání maturitního vysvědčení na 
11. 9. 2009 také i z důvodu imatrikulace dne 12. 9. 2009. Případné výjimky bude řešit děkan 
individuálně. 

Dr. Pavel Navrátil upozornil ještě na drobné formální chyby a dále se dotazoval na výuku na 
detašovaném pracovišti v Přerově. Vzhledem ke skutečnosti, že se vlastně jedná o modifikaci 
směrnice k 1. kolu přijímacího řízení, navrhl předseda vypustit povinnost projednání dané 
směrnice v LK.  

Hlasování o návrhu proběhne na dalším zasedání AS FAI. 
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ad 5) Různé 

• Předseda AS FAI informoval členy AS FAI o své účasti na konferenci FELAPO 2009. V sekci 
akademických senátů se probírala například otázka elektronického hlasování při volbách 
do AS. Dále se diskuse soustředila na otázku Volebního a jednacího řádu jednotlivých 
fakult, určitý prostor byl věnován také záměru na návrh nového vysokoškolského zákona. 

• Doc. Sysel navrhoval, zda by, tak jako na jiných fakultách, nebylo možné přijímat studenty 
jen na základě studijního průměru ze střední školy. Proděkan Ostravský obhajoval prozatím 
systém s přijímací zkouškou. 

• Ing. Gerlich se dotazoval na průběh akreditace nového studijního oboru. Proděkan Sysala 
upozornil, že pan děkan se zúčastní projednání informatické subkomise dne 8. 6. 2009.  

 
Příští zasedání AS FAI se uskuteční dne 29.6.2009 ve 13 hodin. 
 
 
Ve Zlíně dne 3. 6. 2009 
Zapsal: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 
 
 
 
 
 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


